

CONSENT AND RELEASE FORM

PLEASE READ CAREFULLY. BY AGREEING TO THE TERMS OF THIS CONSENT AND RELEASE FORM, YOU WILL WAIVE CERTAIN LEGAL RIGHTS.

NOTE: A parent or guardian will also need to sign this form if the participant is under the legal age of majority in their province/territory. NOTE: In this text, the masculine form refers to any gender.

Code of Conduct

Skills/Compétences Canada ("SCC") and all of its provincial/territorial member organizations (the "Member Organizations") are dedicated to ensuring that everyone who attends or participates in SCC activities has an enjoyable experience with maximum attention paid to safety and comfort. Therefore, SCC has established a mandatory "Code of Conduct". I/we agree to follow this Code of Conduct at all times during participation in SCC activities.

1. My/Our conduct shall be exemplary at all times.
2. I/We will, attend activities to which I/we am/are assigned and/or registered and will be on time.
3. I/We will, adhere to the dress code at all times as per the "Competition Rules".
4. I/We will, respect any host facility property.
5. I/We will, refrain from the illegal use of drugs.
6. I/We will, refrain from the use of alcoholic beverages during all SCC activities.
7. I/We will participate in SCC activities only with the maximum attention to safety and enjoyment of such activities, will act in a manner that protects the health and safety of my/ourselves and others, and will not act recklessly or cause damage while participating in SCC activities. I/we will, respect any applicable online or digital platform rules.

It should be noted that assignment is voluntary and, as such, participants agree to abide by SCC and their provincial/territorial Member Organization's official rules and regulations and conditions of participation or forfeit personal rights to attend and participate in SCC activities. Proper notification of any violation and action taken will be sent to the Member Organization responsible for the participant and a copy will be provided to the SCC's Board of Directors. In addition, the participant shall be responsible for any costs incurred by SCC on behalf of the participant.

Liability Release

I/We hereby acknowledge that participation in SCC activities such as but not limited to the Try-A-Trade and Technology activities could involve the use of inherently dangerous equipment, including, but not limited to, the use of tools, power tools, welding equipment and heavy appliances.

I/We hereby acknowledge that participation in SCC activities, including without limitation the use of such inherently dangerous equipment involves many risks, dangers and hazards that may lead to loss, harm, damage, injury, cost or expense, including but not limited to, the potential to cause injury, death or dismemberment.

I/We hereby acknowledge that I/we are aware of, and freely and voluntarily accept and assume, all such risks, dangers and hazards and the results therefrom, including, but not limited to: the potential for bodily injury, illness, permanent disability, paralysis, dismemberment or loss of life, and collision with natural or manmade objects; and risks, dangers and hazards that may arise from adverse weather conditions, imperfect venue or skill conditions, equipment failure, participants of varying skill levels, inadequate safety measures, and any other circumstances known, unknown or beyond the control of SCC.

I/We hereby acknowledge my/our agreement to make proper use of any and all reasonable personal protective equipment in order to minimize the risk of injury, death or dismemberment while participating in SCC activities.

I/we hereby acknowledge my/our agreement to take all reasonable steps to ensure my/our own safety, as well as the safety of any and all other persons while participating in SCC activities.

I/we represent and warrant that: (i) I/we will not act recklessly or cause any damage while participating in SCC activities; and, (ii) I/we will maintain behaviour in accordance with all applicable laws and generally accepted social practices in connection with participation in SCC activities, and will abide by any and all policies, rules and/or codes that SCC may impose.

I/we acknowledge and agree that the Releasees (defined below) have not made any warranties, guarantees or representations about the state or condition of SCC activities, participant safety while participating in SCC activities, or the results resulting therefrom.

I/We, on behalf of myself/ourselves and my/our successors, heirs, executors, administrators, assigns, and on behalf of any party or parties who claim a right of interest through me/us (hereinafter collectively referred to as "the Releasers"), hereby agree to release SCC, its provincial/territorial member organizations, and each of their respective officers, directors, representatives, insurers, agents, servants, employees, volunteers, contractors, successors and assigns (hereinafter collectively referred to as "the Releasees") from any form of liability (including, without limitation, liability for any loss, harm, damage, injury, cost or expense) arising from any risk, danger or hazard, including without limitation any injury, death or dismemberment to the Releasers, or any other person, resulting from any cause whatsoever, at any time while attending at or participating in any SCC activity, including without limitation resulting from travel to and from these activities, foreseeable

or unforeseeable human error, negligence, breach of contract, or breach of any statutory or other duty of care, or the failure on the part of the Releasees to safeguard or protect participants from the risks, dangers and hazards referred to above. The Releasors agree not to advance any claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments against the Releasees for damages, harm, loss, cost, expense or injury, howsoever arising. The Releasors also agree to indemnify the Releasees and hold the Releasees harmless from any and all liability, loss, claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments brought against them by any party, which arise, or are alleged to arise, from my/our participation in SCC activities. The Releasors further agree not to advance any claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments against any other person who might claim contribution or indemnity as against the Releasees under the provisions of legislation that provide for joint and several liability.

COVID-19 Protocol (When applicable)

I/We hereby acknowledge and agree that I/we am/are responsible for complying with any COVID-19 orders, measures or guidelines applicable to me/us (including any applicable public health authority). It is the sole responsibility of anyone onsite during a SCC competition or participants in an SCC activity to ensure that all applicable COVID-19 orders, measures and guidelines in effect for the duration of the competition/activity are respected. Without limiting the foregoing, the following are recommended COVID-19 protocols that each participant is strongly encouraged to follow for the duration of the competition/activity.

- Attendees should respect any applicable physical distancing guidelines at all times
- Hand washing regularly is recommended
- Wearing a mask or face covering is recommended
- Follow all other applicable COVID-19 health authority or school guidelines.

Medical Acknowledgement

I/We hereby acknowledge that I/we am/are responsible for my/our own health.

I/We hereby acknowledge that I/we have no medical conditions, including, but not limited to, physical conditions (including without limitation, COVID-19) or mental, psychological or behavioral conditions, whether or not treatment is currently being received, that could affect, compromise or interfere with my/our attendance or participation in SCC activities (or with the attendance or participation of others in SCC activities).

I/We hereby acknowledge my/our responsibility to disclose any medical condition that could affect, compromise or interfere with my/our safety or the safety of others who attend or participate in SCC activities. The Releasors hereby agree to release the Releasees from any liability (including, without limitation, liability for any loss, harm, damage, injury, cost or expense) arising from any injury, illness, death or dismemberment to myself/ourselves, or any other person, resulting, in whole or in part, or alleged to have resulted, in whole or in part, from medical conditions, including, but not limited to, physical conditions (including without limitation, COVID-19) or mental, psychological or behavioral conditions, medications, allergies and disabilities, whether or not treatment is currently being received, and the like which may affect, compromise or interfere with my ability to attend or participate in SCC activities.

The Releasors also agree to indemnify the Releasees and hold the Releasees harmless from any and all liability, loss, claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments brought against them by any party, which arise, or are alleged to arise, from any injury, illness, death or dismemberment to any person, and resulting, in whole or in part, or alleged to have resulted, in whole or in part, from medical conditions, including, but not limited to, physical conditions (including without limitation, COVID-19) or mental, psychological or behavioral conditions, medications, allergies and disabilities, whether or not treatment is currently being received, and the like which may affect, compromise or interfere with my ability to attend or participate in SCC activities. The Releasors further agree not to advance any claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments against any other person who might claim contribution or indemnity as against the Releasees under the provisions of legislation that provide for joint and several liability.

Medical Treatment

I/We hereby acknowledge that I/we may require medical treatment and/or procedures in the event that I/we sustain injury, dismemberment or any other harm requiring medical care. The Releasors hereby agree to release, indemnify and hold harmless the Releasees from any and all liability, loss, claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments that arise from, or are alleged to arise from, the administration of medical treatment, care and/or procedures rendered in good faith.

Release of Information/Photos

I/We understand and agree that any information pertaining to my/our participation in SCC activities may be sent by the Releasees to other organizations, including without limitation, media, schools, organizations, my/our local Member of Parliament and/or Member of the Provincial Legislature.

I/We agree and grant to SCC and its provincial/territorial Member Organizations the irrevocable rights and permissions to photograph, tape, film, audio record and otherwise capture (in whole or in part) my/our : i) name, image, voice, comments and any other aspect of my/our likeness; ii) documents, projects, videos and any other type of materials or content that I/we

may furnish, present or otherwise make available to SCC and/or its provincial/territorial Member Organizations; iii) participation in, or attendance at, any Releasee activity (including, without limitation, my/our participation in, or attendance at, virtual competitions, in-person competitions, competition closing ceremonies, or any other SCC activities); and iv) any other content as may be provided by me/us to SCC and/or its provincial/territorial Member Organizations (collectively, the “Assets”).

I/we grant SCC and its provincial/territorial Member Organizations the perpetual, irrevocable, fully paid up, royalty free, nonexclusive, sub-licensable, world-wide rights and license to use, edit, modify, translate, reproduce, copy, publish, perform in public, disseminate, communicate to the public by telecommunication, synchronize with other content and materials and otherwise exploit the Assets (in whole or in part, as is or as maybe edited) and any materials based upon or derived therefrom (collectively, the “Materials”, which for greater certainty include the Assets) in any manner, method and media now or hereafter known (including without limitation, within promotional materials, advertisements, bulletins, websites and social media sites), at any time, and from time to time, but only for the purposes of advertising and promoting SCC and/or its provincial/territorial Member Organizations and their respective activities.

I/we agree that: (i) the decision to use the Materials as set out herein is at SCC’s and provincial/territorial Member Organizations’ sole discretion; (ii) I/we shall have no right of approval, no claim to any compensation or benefit arising out of the use of the Materials; and (iii) the Materials will be the sole and exclusive property of SCC and its provincial/territorial Member Organizations and I/we waive all moral rights (and all other rights of a like nature) in and to the Materials in favour of SCC and its provincial/territorial Member Organizations.

The Releasors hereby agree to release the Releasees from any and all liability, loss, demands, actions, rights of action, judgements and/or claims of any kind that the Releasors ever had, now have, or may in the future have arising from, connected with, or in any way related to the use of any information pertaining to my/our participation in any Releasee activities, and the use of any Assets or Materials as set out herein. The Releasors further agree not to advance any claims, demands, actions, rights of action, and/or judgments against any other person who might claim contribution or indemnity against the Releasees under the provisions of legislation that provide for joint and several liability.

Privacy Statement

The information provided by or concerning participants will be used by SCC and/or its provincial/ territorial Member Organizations as set out herein and to deliver services, conduct activities, administer events and to keep participants informed and up to date on SCC and/or its provincial/ territorial Member Organization activities, in accordance with SCC’s privacy policy (available at: www.skillscanada.com).

I/WE CONFIRM THAT I/WE HAVE CAREFULLY READ THIS DOCUMENT, FULLY UNDERSTAND ITS CONTENT AND VOLUNTARILY AGREE TO BE LEGALLY BOUND BY ITS TERMS. I/we confirm I/we have read and understand completely all sections of this document (including Code of Conduct, Tools, Equipment and Material, Liability Release, COVID-19 Protocol, Medical Acknowledgement, Medical Treatment, Release of Information/Photos, and Privacy Statement) and, by signing this document, I/we do hereby agree to follow the procedures and practices described. I/We agree that this document shall be effective and binding, to the fullest extent permitted by applicable law, upon myself/ourselves all my/our heirs, next of kin, executors, administrators, successors, assigns and representatives.

FORMULAIRE DE CONSENTEMENT ET DE DÉCHARGE

VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT. EN ACCEPTANT LES TERMES DU PRÉSENT FORMULAIRE DE CONSENTEMENT ET DE DÉCHARGE, VOUS RENONCEZ À CERTAINS DROITS LÉGAUX.

NOTE: Un parent ou tuteur devra également signer ce formulaire si le participant n'a pas atteint l'âge de la majorité dans sa province ou son territoire. NOTE: Dans ce texte, la forme masculine se réfère à n'importe quel sexe.

Code de conduite

Skills/Compétences Canada (« SCC ») et tous ses organismes membres provinciaux et territoriaux (les « organismes membres ») veillent à ce que toutes les personnes qui assistent ou participent aux activités de SCC vivent une expérience agréable tout en accordant une attention maximale à la sécurité et au confort. Pour cette raison, SCC a établi un « Code de conduite » obligatoire. J'accepte/nous acceptons de respecter le présent Code de conduite à tout moment pendant ma participation aux activités de SCC.

1. Ma/notre conduite doit être exemplaire à tout moment.
2. J'assisterai/nous assisterons aux activités auxquelles je suis/nous sommes assigné/s et/ou inscrit/s et je serai/nous serons ponctuel/s.
3. Je respecterai/nous respecterons le code vestimentaire en permanence, conformément au « Règlement des concours ».
4. Je respecterai/nous respecterons la propriété de l'établissement hôte.
5. Je m'abstiendrai/nous nous abstiendrons de consommer des drogues illégales.
6. Je m'abstiendrai/nous nous abstiendrons de consommer des boissons alcoolisées pendant toutes les activités de SCC.
7. Je participerai/nous participerons aux activités de SCC en accordant une attention maximale à la sécurité et au plaisir de ces activités; j'agirai/nous agirons de manière à protéger ma/notre santé et à assurer ma/notre sécurité ainsi que celles des autres et je n'agirai/ nous n'agirons pas de manière imprudente ni ne causerai/causerons des dommages en participant aux activités de SCC.
8. Je respecterai/nous respecterons toutes les règles s'appliquant aux plateformes en ligne ou numériques.

Il convient de noter que l'affectation est volontaire et que, par conséquent, les participants acceptent de se conformer aux règlements officiels de SCC et de leur organisme membre provincial ou territorial, ainsi qu'aux conditions de participation, sous peine de perdre leur droit d'assister et de participer aux activités de SCC. Un avis approprié concernant toute infraction et les mesures prises subséquemment sera envoyé à l'organisme membre responsable du participant et une copie sera transmise au Conseil d'administration de SCC. De plus, le participant devra assumer tous les frais encourus par SCC en son nom.

Décharge de responsabilité

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, que la participation aux activités de SCC, notamment les activités Essai d'un métier et une technologie peut impliquer l'utilisation d'équipements intrinsèquement dangereux, notamment l'utilisation d'outils, d'outils électriques, d'équipements de soudage et d'appareils lourds.

Je reconnais/Nous reconnaissons, par le présent document, que la participation aux activités de SCC, notamment l'utilisation d'un équipement intrinsèquement dangereux, comporte de nombreux risques, dangers et aléas susceptibles d'entraîner des pertes, des préjudices, des dommages, des blessures, des coûts ou des dépenses, notamment la possibilité de causer des blessures, la mort ou une mutilation.

Je/nous reconnaissons, par le présent document, que je suis conscient/nous sommes conscients et que j'accepte/nous acceptons librement et volontairement tous ces risques, dangers et aléas et leurs conséquences, notamment : les risques de blessures corporelles, de maladie, d'invalidité permanente, de paralysie, de mutilation ou de décès, de collision avec des objets naturels ou artificiels, ainsi que les risques, dangers et aléas pouvant résulter de conditions météorologiques défavorables, de l'imperfection des lieux ou des compétences, d'une défaillance de l'équipement, de participants de niveaux de compétence différents, de mesures de sécurité inadéquates et de toute autre circonstance connue ou inconnue de SCC ou indépendante de sa volonté.

Je reconnais/nous reconnaissons par le présent document, que j'accepte/nous acceptons d'utiliser correctement tout équipement de protection individuelle raisonnable afin de réduire au minimum les risques de blessure, de décès ou de mutilation durant ma/notre participation aux activités de SCC.

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, mon/notre engagement à prendre toutes les mesures raisonnables pour assurer ma/notre propre sécurité, ainsi que celle de toutes les autres personnes durant ma/notre participation aux activités de SCC.

Je déclare et garantis/nous déclarons et garantissons que (i) je n'agirai/nous n'agissons pas de manière imprudente et ne causerai pas/ne causerons pas de dommages durant ma/notre participation aux activités de SCC; (ii) je garderai/nous garderons un comportement conforme à toutes les lois applicables et aux pratiques sociales généralement acceptées dans le cadre de ma/notre participation aux activités de SCC, et je me conformerai/nous nous conformerons à toutes les politiques, règles et/ou codes que SCC pourrait m'imposer.

Je reconnais/nous reconnaissons que les Renonciataires (définis ci-dessous) n'ont donné aucune garantie ou déclaration concernant l'état ou la condition des activités de SCC, la sécurité des participants durant leur participation aux activités de SCC ou les résultats de ces activités.

Je/Nous, en mon/notre nom et au nom de mes/nos successeurs, héritiers, exécuteurs, administrateurs, ayants droit et de toute partie ou toutes les parties qui revendiquent un droit d'intérêt par mon/notre intermédiaire (ci-après collectivement appelées les « Renonciateurs »), accepte/acceptons, par le présent document, de libérer SCC, ses organismes membres provinciaux/territoriaux, et chacun de leurs dirigeants, administrateurs, représentants, assureurs, agents, préposés, employés, bénévoles, entrepreneurs, successeurs et ayants droit respectifs (ci-après collectivement appelés les « Renonciataires ») de toute forme de responsabilité (notamment la responsabilité concernant toute perte, tout préjudice, tout dommage, toute blessure, tout coût ou toute dépense) découlant de tout risque ou danger, notamment toute blessure, tout décès ou toute mutilation des Renonciateurs ou de toute autre personne, résultant de quelque cause que ce soit, à tout moment pendant qu'ils assistent ou participent à une activité de SCC, notamment les déplacements vers et depuis ces activités, les erreurs humaines prévisibles ou imprévisibles, la négligence, la rupture de contrat ou le manquement à toute obligation de diligence légale ou autre, ou le manquement de la part des Renonciataires à sauvegarder ou à protéger les participants contre les risques, dangers et aléas susmentionnés.

Les Renonciateurs acceptent de ne pas porter des réclamations, des demandes, des actions, des droits d'action et/ou des jugements à l'encontre des Renonciataires pour des dommages, des préjudices, des pertes, des coûts, des dépenses ou des blessures, quelle qu'en soit l'origine. Les Renonciateurs acceptent également d'indemniser les Renonciataires et de les dégager de toute responsabilité, perte, réclamation, demande, action, droit d'action et/ou jugement intenté contre eux par toute partie, qui découle ou est supposé découler de ma/notre participation aux activités de SCC. Les Renonciateurs s'engagent en outre à ne pas porter des réclamations, des demandes, des actions, des droits d'action et/ou des jugements contre toute autre personne qui pourrait réclamer une contribution ou une indemnité contre les Renonciataires en vertu des dispositions de la législation qui prévoient une responsabilité conjointe et solidaire.

Protocole COVID-19 Protocol (le cas échéant)

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, que je dois/nous devons respecter toutes les ordonnances, mesures ou lignes directrices sur la COVID-19 qui me concerne/nous concernent (y compris toute autorité de santé publique compétente). Il incombe à toute personne présente sur le lieu d'une compétition de SCC ou aux participants à une activité de SCC de s'assurer que toutes les ordonnances, mesures et lignes directrices sur la COVID-19, qui sont en vigueur pendant la durée de la compétition ou de l'activité, sont respectées. Sans l'intention de limiter la portée de ce qui précède, les protocoles COVID-19 suivants sont recommandés et chaque participant est fortement encouragé à les suivre pendant la durée de la compétition ou de l'activité.

- Les participants doivent respecter en permanence les règles en vigueur en matière de distanciation physique.
- Il est recommandé de se laver les mains régulièrement.
- Le port du masque ou d'une protection faciale est recommandé.
- Suivre toutes les autres directives des autorités sanitaires ou de l'école relativement à la COVID-19.

Déclaration médicale

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, que je suis/nous sommes responsable/s de ma/notre propre santé.

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, que je n'ai/nous n'avons aucun état médical, notamment des problèmes physiques (notamment la COVID-19) ou des problèmes mentaux, psychologiques ou comportementaux, qu'un traitement soit actuellement reçu ou non, qui pourrait affecter, compromettre ou interférer avec ma/notre présence ou participation aux activités de SCC (ou avec la présence ou la participation d'autres personnes aux activités de SCC). Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, qu'il est de mon/notre devoir de divulguer tout état de santé qui pourrait affecter, compromettre ou interférer avec ma/notre sécurité ou celle des autres personnes qui assistent ou participent aux activités de SCC. Les Renonciateurs acceptent, par le présent document, de dégager les Renonciataires de toute responsabilité (notamment la responsabilité concernant toute perte, tout préjudice, tout dommage, toute blessure, tout coût ou toute dépense) découlant d'une blessure, d'une maladie, d'un décès ou d'une mutilation subi par moi-même ou par toute autre personne et résultant, en tout ou en partie, ou résulterait, en tout ou en partie, d'un état pathologique, notamment des problèmes physiques (notamment la COVID-19) ou des problèmes mentaux, psychologiques ou comportementaux, de médicaments, d'allergies ou d'un handicap, qu'un traitement soit actuellement reçu ou non, et d'autres facteurs similaires qui pourraient affecter, compromettre ou interférer avec ma capacité d'assister ou de participer aux activités de SCC.

Les Renonciateurs acceptent également d'indemniser les Renonciataires et de dégager les Renonciataires de toute responsabilité, perte, réclamation, demande, action, droit d'action et/ou jugement intenté contre eux par toute partie, qui découle ou découlerait d'une blessure, d'une maladie, d'un décès ou d'une mutilation d'une personne, et qui résulte, en tout ou en partie, ou qui résulterait, en tout ou en partie, d'un état pathologique, notamment des problèmes physiques (notamment la COVID-19) ou des problèmes mentaux, psychologiques ou comportementaux, de médicaments, d'allergies ou d'un handicap, qu'un traitement soit actuellement reçu ou non, et d'autres facteurs similaires qui pourraient affecter, compromettre ou interférer avec ma capacité d'assister ou de participer aux activités de SCC. Les Renonciateurs acceptent en outre de ne pas porter une réclamation, une demande, une action, un droit d'action et/ou un jugement contre toute autre personne qui pourrait réclamer une contribution ou une indemnité contre les Renonciataires en vertu des dispositions de la législation qui prévoient une responsabilité conjointe et solidaire.

Traitement médical

Je reconnais/nous reconnaissons, par le présent document, que je peux/nous pouvons avoir besoin d'un traitement médical et/ou de procédures en cas de blessure, de mutilation ou de tout autre dommage nécessitant des soins médicaux. Les Renonciateurs acceptent, par le présent document, de libérer, d'indemniser et de dégager les Renonciataires de toute responsabilité, perte, réclamation, demande, action, droit d'action et/ou jugement résultant ou supposé résulter de l'administration en toute bonne foi d'un traitement médical, de soins et/ou de procédures.

Divulgaration de renseignements et de photos

Je comprends/Nous comprenons et acceptons que tout renseignement relatif à ma/notre participation aux activités de SCC puisse être envoyé par les Renonciataires à d'autres organisations, notamment aux médias, aux écoles, aux organisations, à mon/notre député(e) local(e) et/ou à mon/notre député(e) provincial(e).

Je consens/nous consentons à accorder à SCC et à ses organismes membres provinciaux et territoriaux les droits et permissions irrévocables de photographier, d'enregistrer, de filmer, d'enregistrer sur bande audio et de saisir de toute autre façon (en tout ou en partie) : i) mon/notre nom, image, voix, commentaires et tout autre aspect de mon/notre personne; ii) mes/nos documents, projets, vidéos et tout autre type de matériel ou de contenu que je peux/nous pouvons fournir, présenter ou mettre à la disposition de SCC et de ses organismes membres provinciaux et territoriaux; iii) ma/notre participation ou présence à toute activité de diffusion (notamment ma/notre participation ou présence à des concours en format virtuel, des concours en personne, des cérémonies de clôture de compétition ou toute autre activité de SCC); iv) tout autre contenu que je pourrais/nous pourrions fournir à SCC et/ou à ses organismes membres provinciaux et territoriaux (collectivement, les « biens »).

J'accorde/nous accordons à SCC et à ses organismes membres provinciaux et territoriaux les droits et licences perpétuels, irrévocables, entièrement payés, libres de redevances, non exclusifs, pouvant faire l'objet d'une sous-licence et à l'échelle internationale d'utiliser, d'éditer, de modifier, de traduire, de reproduire, de copier, de publier, d'exécuter en public, de diffuser, de communiquer au public par télécommunication, de synchroniser avec d'autres contenus et matériels et d'exploiter autrement les biens (en tout ou en partie, tels quels ou tels qu'ils peuvent être édités) et tout matériel basé sur ces biens ou dérivé de ces biens (collectivement, le « matériel » qui, pour plus de certitude, comprend les biens) de quelque manière, méthode et média que ce soit, actuel ou à venir (notamment dans le matériel promotionnel, les annonces, les bulletins, les sites Web et les sites de médias sociaux), en permanence et de temps à autre, mais uniquement aux fins de publicité et de promotion de SCC et/ou de ses organismes membres provinciaux et territoriaux et de leurs activités respectives.

J'accepte/nous acceptons que : (i) la décision d'utiliser le matériel, tel que décrit dans le présent document, soit à la seule discrétion de SCC et des organismes membres provinciaux et territoriaux; (ii) je n'ai/nous n'avons aucun droit d'approbation, aucune demande de compensation ou d'avantage découlant de l'utilisation du matériel; (iii) le matériel sera la propriété unique et exclusive de SCC et de ses organismes membres provinciaux et territoriaux et je renonce/nous renonçons à tous les droits moraux (et à tous les autres droits de même nature) liés au matériel pour les concéder à SCC et à ses organismes membres provinciaux et territoriaux.

Les Renonciateurs acceptent, par le présent document, de libérer les Renonciataires de toute responsabilité, perte, demande, action, droit d'action, jugement et/ou réclamation de quelque nature que ce soit que les Renonciateurs ont déjà eue, ont maintenant ou pourraient avoir prochainement, découlant de, liée à, ou d'une manière ou d'une autre à l'utilisation de toute information relative à ma/notre participation à toute activité des Renonciataires et à l'utilisation de tout bien ou matériel, tel que cela est indiqué dans le présent document. Les Renonciateurs acceptent en outre de ne pas porter de réclamations, demandes, actions, droits d'action et/ou jugements à l'encontre de toute autre personne qui pourrait réclamer une contribution ou une indemnité aux Renonciataires en vertu des dispositions de la législation qui prévoient une responsabilité conjointe et solidaire.

Énoncé de confidentialité

Les renseignements fournis par les participants ou les concernant seront utilisés par SCC et/ou ses organismes membres provinciaux et territoriaux, conformément à la politique de confidentialité de SCC (disponible à l'adresse suivante :

www.SkillsCanada.com), pour fournir des services, entreprendre des activités, administrer des événements et tenir les participants informés des activités de SCC et/ou de ses organismes membres provinciaux et territoriaux.

JE CONFIRME/NOUS CONFIRMONS QUE J'AI/NOUS AVONS LU ATTENTIVEMENT LE PRÉSENT DOCUMENT, QUE J'EN COMPRENDS/NOUS EN COMPRENONS PARFAITEMENT LE CONTENU ET QUE J'ACCEPTE/NOUS ACCEPTONS VOLONTAIREMENT D'ÊTRE LÉGALEMENT LIÉ(E)S PAR SES CONDITIONS.

Je confirme/nous confirmons que j'ai/nous avons lu et compris toutes les sections du présent document (y compris le Code de conduite, les outils, l'équipement et le matériel, la décharge de responsabilité, le protocole COVID-19, la déclaration médicale, le traitement médical, la divulgation de renseignements et de photos et l'énoncé de confidentialité) et, en signant le présent document, j'accepte/nous acceptons de respecter les procédures et les pratiques qui y sont décrites. J'accepte/nous acceptons que ce document entre en vigueur et soit contraignant, dans toute la mesure permise par la loi applicable, pour moi-même/nous-mêmes, tous mes/nos héritiers, proches parents, exécuteurs testamentaires, administrateurs, successeurs, ayants droit et représentants.